



被信・共赢・创新





For more details of our products

### 广州铭捷家居用品有限公司 GUANGZHOU MINGJIE HOUSEHOLD PRODUCTS CO.,LTD

Tel:008e.20-36906775 13310888321 Fax:008e.20-62351359 地址: 广州市花都区斯华班乐同村古维工业区15号 Add-Gutang Industrial Zone\_Letong Villaga, Xinhua Street,Huadu District,Guangzhou,China, http://www.mingjiepu.cn http://gzmjhm.1688.com http://mingjiepu.en.ailbaba.com

# 广州铭捷家居用品有限公司

GUANGZHOU MINGJIE HOUSEHOLD PRODUCTS CO.,LTD



太空记忆枕 MEMORY FOAM PILLOW















# **GUANGZHOU MINGJIE HOUSEHOLD** PRODUCTS CO.,LTD

COMPANY PROFILE 公司简介



### 生于专业的企业

铭捷公司成立于2005年,是一家专业从事海绵制品生产加工和销售的企业

铭捷注重产品的研发与设计,具备成熟的PU模塑发泡生产工艺,主要产品 有慢回弹、高回弹等系列,涉及到健康睡眠床上用品、汽配汽车用品、家私办公用品等领域



公司拥有1条电加热自动恒温PU发泡生产线,4条水加温PU发泡生产线 多台PU模塑灌注机和切割机,产品已通过SGS、TUV环保认证,保证了产品的质量和产量



### 区位优势明显

广州铭捷家居用品有限公司,位于广州市花都区,距白云机场仅15分钟,离广清高速公路3分钟车程距广 州黄埔港口40多公里,交通十分便捷。公司承接OEM、DOM订单,产品质量优越,深受国内外客户好评



uangzhou Mingjie household products co.,ltd is located in Huadu District, Guangzhou City. It is about 15 minutes by car from Baiyun Airport, and 3 KM to Huadu Port. We are specialized in producing Memory Foam Products for ten years. By now, There are 5 automatic foaming production line in factory, So that orders can be finished with high efficency. Meanwhile, The raw material for memory foam are imported from BASF Germany, which are high quality and eco-friendly. We take "People-oriented, Customer first, quality is life!" as our motto of management. After years of hard working, we have established good relationship with buyers from all over the world. If you are willing to find a honest, reliable and professional partner in memory foam products filed. Why not to contact us now?

# 权威产品认证 Products certification authority



# 产品材质 PRODUCT MATERIAL



太空记忆绵,又称慢回弹海绵。是由美国太空总署(NASA)的下属企业所研发。

九十年代初,瑞典FAGERDALA公司的科技转化为医用及民用的保健、时尚产品。这是一种能完全遵循身体轮廓的开放温感记忆粒子, 这种开放的细胞组织结构允许空气在其中流动,并在任何你需要的地方给你完全没有反弹压力的支撑。

1998年,因该产品在商业上的巨大成功及为民众健康作出的贡献,慢回弹技术与GPS(全球定位系统)一道被任命进入美国字航局名 人堂。随着这一产品在西方发达国家的普及使用(平均每三个家庭就有一个在使用),这一技术也随之传播开来。

time and the long journey in space. The typical eatures of the material are that it has stick elasticity and sense of heat and it could be sunken because of the heat and pressure but not sprang back. The two features make it as the very good material to release pressure.

spots recovery and restoration It has been highly proved that all the appliances made of the material can effectively prevent cervical vertebra diseases of the aged people and those who have long worked at the office table.

www.mingjiepu.cn

Wave Shape Contour Memory Foam Pillow 放浪颈椎舒适记忆枕





回波形的造型设计更利于贴合脊椎,完全符合人体颈椎的自然曲线。 并且由于顶部的回波设计在头部的自然重力下会形成自然向下牵引力,达 到保健的作用。使用波浪记忆枕,将记忆枕高位放置于颈椎贴合,头部自 然向后仰即可,记忆枕可根据使用者的不同达到最佳的颈椎承受状态,可 以起到预防,缓解及除复各种颈椎类疾病。

Functions: This pillow is designed according to the anatomy of the human body, the waveform shape fits the head and neck perfectly, It's suitable for all types of people use.







ITEM NO	SIZE
MJ-8007	50X30X4-6CM
MJ-8008	38X27X6-8CM
MJ-8009	40X27X5-8CM
MJ-8010	60X30X6-9CM
MJ-8011	50X30X7-10CM
MJ-8012	60X35X8-11CM
MJ-8013	55X34X9-12CM
MJ-8014	60X40X8-11CM
MJ-8015	65X40X8-11CM
MJ-8016	55X36X12-14CM
MJ-8018	60X30X7-10CM

03/04

# 蝶形磁疗颈椎保健记忆枕

40度侧角设计完美符合头部、颈部、肩部的曲线,有效分解压力,在睡眠中对您的颈椎全程无压力保护,修复白天由于工作所带来的颈椎旁摄。眼中对您的颈椎全程无压力保护,修复白天由于工作所带来的颈椎旁摄。

# Unique Magnetic Memory Foam Pillow

40 Degree supportive angle is the most suitable design according to ergonomics. More close attention and pressure relieving will be give to you in the sound sleep.

The curve design of buttom is another advantage for neck and spine. Blood circulates will be speedy and sleeplessness such kind of problem: vill be easily get rid of. Sound sleep will be always with you.







ITEM NO	SIZE
MJ-8051	50X30X6-11CM
MJ-8052	50X30X6-10.5CM
MJ-8053	56X34X3-9.5CM
MJ-8054	56X35X9-14CM
MJ-8055	59X36X9-11CM
MJ-8056	60X32X6-11CM
MJ-8057	60X33X6.5-12CM
MJ-8058	61X33X6-11CM
MJ-8059	60X34X6-10.5CM
MJ-8060	55X33X6.5-11.5CM
MJ-8061	66X36X10-11CM









www.mingjiepu.cr



MEMORY FOAM TRADITIONAL PILLOW



传统面包型记忆枕顺应人体睡姿,有效分散头部压力,平衡睡眠时头、颈、肩的压力。使头部与枕头舒适切合,预防和消除因睡姿不正确而产生的疲劳及 除难成

Functions: This pillow is designed according to the anatomy of the human body, the waveform shape fits the head and neck perfectly, It's suitable for all types of people use.







ITEM NO	SIZE
MJ-8079	60X60X10CM
MJ-8080	60X40X11CM
MJ-8081	40X40X14CM
MJ-8082	41X41X16CM
MJ-8083	38X38X13CM
MJ-8084	38X26X11CM
MJ-8085	43X29X9CM
MJ-8086	56X38X10CM
MJ-8087	60X35X14CM
MJ-8088	60X38X14CM
MJ-8089	60X40X13CM
MJ-8090	63X35X14CM
MJ-8098	50X30X10CM
MJ-8099	70X40X14CM
MJ-8100	60X40X14CM







MJ-8071 规格: 52X34X8-11CM

MJ-8073 规格: 61X36X10-12CM



MJ-8075 规格: 63X36X9-11CM





MJ-8072 规格: 55X36X9CM

MJ-8076 规格: 52X32X7-10CM

# GEL 凝胶冰爽记忆枕 COOLING MEMORY FOAM GEL PILLOW





材料所无法比拟的,透气、恒温和防虫、防螨以 及高粘弹性和通风透气性让它成为了稀有物质。 这种具有与人体皮肤极为相似属性的物质,被美 誉为"人造皮肤"。

comfortable and healthy.







MJ-8604 规格: 58X36X8-11CM



MJ-8601 规格: 60X40X14CM



MJ-8606 規格: 63X35X14CM



MJ-8605 规格: 55X38X8-11CM



MJ-8603 规格: 62X38X9-11CM



MJ-8608 规格: 68X40X10-12CM



MJ-6192 规格: 34X33X12CM





竹炭炭质细密,比重大,空隙多,矿物质含量丰富,纯天然

2、炭质本身有着无数的孔隙,能有效的吸收空气中的各种浮游物质,

对硫化物、甲醛。苯,等有害化学物质起到吸收、分解异味和消臭的作用。

3、竹炭能产生最适合人体吸收的远红外线波长,能使物体产生微热,促进人体衰老细胞的活化, 加快血液循环,改造人体内的环境。从竹炭中释放的负离子具有穿透作用,能松弛神经,消除疲劳。

### Advantage of bamboocharcoal

1.Bamboocharcoal is a kind of natural material with breathable, odor free and eco-friendly characters.

2. This material is various of cell hole, it can absorb organic substance in the air and then be helpful for getting rid of formaldehyde.

3. Moreover, It is also temperature sensitive and do good to speed blood circulation. and relax body, easy to make you feel refresh and comfortable.









竹炭波浪枕 60X35X8-11CM











面包枕 56X38X10CM

章垫 41.5X35.5X6CM

# 铭捷3D羽绒枕介绍 SUPER COMFORT 3D PILLOW

3D羽绒棉是一种全新开发出来的 3D全开孔网状结构材料,完美结合了 羽绒柔软性和乳胶的弹性、韧性,具 有弹性好、透气性强、长时间使用不 变形等优点。

上世纪90年代歌美发达国家为了解决病人长期卧床带来调布等问题而 开发。研究人员认为普通的床垫由于缺乏足够的透气性,使病人的过量热量和汗液无法及时散去,引发调卷等问题,同时过高的表面硬度和过低的 承托力又会造成病人血管等过度压迫或腰椎间盘突出等。经过长期临床床解 阿波里內類 (相) 不知 (如) 如 (如) 如



经过多年的研发,我司成功了把该产品移植到枕头等日用产品中,成功解决了困扰多年的颈椎压迫、散热等问题,为您提供 舒适的金质睡眠!

3D foam pillow is a new design product which is made from a new material called 3D open network structure foam. It combines the softness of feather and the resilience of latex.perfectly so that? It is cexcellent at good rebound, good breathing as well as ant-distortion.

In the 90s of the 20C, 3D open network structure foam is designed to solve the issue about?bedsore for bed-ridden.

Researchers think that the common and airtight mattress is one of main cause of bedsore as well as Slipped Disc. After

开孔度高一高透气 Cell hole make it breathable					
	DIN EN ISO		#1	#2	#3
密度	3386	kg/m³	60.8	55.2	53.9
空气流动	7231	dm³/s	2.5	3.0	3.3



many year's clinical experience, they have found that comfortable 3D foam is helpful for reducing the pressure of the body and keeping the skin clean and dry?

长期使用小变形 Durable and well formed					
	DIN EN ISO		#1	#2	#3
密度	3386	kg/m3	60.8	55.2	53.9
压缩变形 22h/70° C/50%	1856	%	6.2	2.5	2.5
压缩变形 221/70" 030%	1856	%	7.5	3.5	2.7
弹性好,超强物性 High quality and super reboundation					

弹性好,	超强物性	High quality and super reboundation			
	DIN EN ISO		#1	#2	#3
密度	3386	kg/m³	60.8	55.2	53.9
拉伸强度	1798	kPa	53	54	91
拉伸率	1798	%	250	161	214
撕裂强度,	34-1, B	N/mm	0.26	0.28	0.44

However, due to the dear price and technological monopoly, there is no widely used in daily life in China. After our hardworking, our company have put this technics into household products and we have developed 3D foam pillow successfully. It makes a great contribution to solving the problems of Servical Spondylosis and bedsore and it is good for your deep and best sleep.

标准检测结果 Authorities					
	DIN EN ISO		#1	#2	#3
Density	3386	kg/m³	60.8	55.2	53.9
ILD at 25%		N	26	40	49
ILD at 40%	2439, B	N	36	55	68
ILD at 65%		N	67	95	117
CLD at 40%	3386	kPa	0.7	1.0	1.3
滞后 at 70%	3386	%	15.2	10.4	15.8
压缩变形 22h/70° C/50%	1856	%	6.2	2.5	2.5
压缩变形 22h/70° C90%	1856	%	7.5	3.5	2.7
拉伸强度	1798	kPa	53	54	91
拉伸率	1798	%	250	161	214
撕裂强度, Graves	34-1, B	N/mm	0.26	0.28	0.44
空气流动	7231	dm³/s	2.5	3.3	3.0







ww.mingjiepu.cn



# 儿 童 颈 椎 保 健 记 忆 枕

## CHILDREN MEMORY FOAM PILLOW

儿童的颅骨较软,铭捷儿童记忆枕完美的曲线能有效保护宝宝的头颅,能随 人体的重量和体温,顺应宝宝睡觉时的姿势及受压点,调节出适当的承托, 减轻压力,均匀的承托宝宝的头,颈,背等主要部位,柔软舒适,能全方位 保护宝宝稚嫩的颈椎。



Functions: Children's skull is relatively soft, MINGJIE children memory foam pillow provide perfect curve can effectively protect the baby's skull, with body weight and temperature, conform to the baby sleeping posture and pressure points, adjust the appropriate support, reduce stress, even support the baby's head, neck, back and other main parts, soft and comfortable, can protect baby tender cervical vertebra.















MJ-8002 规格: 32X27X5CM

MJ-8005 规格: 25X23X3.5CM



# LEISURE OFFICE SERIES

闲 办 公

系



## U型护颈枕 U-Shape Neck Pillow

外套材质:天鹅绒 枕芯材质:100%聚醚型聚氨酯 产品描述: U型设计舒适的承托颈部,给予颈椎最佳保护;顶部直线设计,脖颈可随意活动。手感舒适;拉链设计,方便拆洗。 内部微微凹陷的设计,不闷热,夏天使用更透气清爽。



MJ-6107 U枕: 28X28X8CM

MJ-6162 U型枕: 32X29X11CM

MJ-6172 規格: 28X28X8.5CM

MJ-6195 规格::30X28X13CM

MJ-6107A 规格: 33X30X11CM

MJ-6145 规格:31X29X10CM

MJ-6173 規格::30X30X10CM

MJ-6174 规格::30X29X11CM





MJ-6150 规格: 34X24X12cm





MJ-8084 規格: 38X25X11cm





MJ-6152 規格: 38X36X11cm















MJ-6189 规格: 42x40x7cm

# Comfort traveling; let you add more fun to drive......





















MJ-6131 规格: 29X18X9cm



MJ-6155 規格: 26.5X21X10.5cm www. 機 MJ-6106A 規格: D11X29cm 司点 載 表



MJ-6109 規格: 30X20X8cm







MJ-6139 坐垫: 45X35X6.5cm

## 慢回弹汽车坐垫

Memory Foam Car Seat Cushion

外套材质:平板天鹅绒/高档天鹅绒 枕芯材质: 100%聚醚型聚氨酯

产品描述: 高密度记忆绵材料,弹性十足,舒适透气,使您 的臂部得到零压力的感觉,也可改善大腿和腰部的疲劳。可 放置在座椅、沙发、地板上等,是办公、家庭、驾车、户外 旅游之首选。

Functions: This seat cushion made with high density memory foam, flexible, comfortable, and breathable, make zero pressure feeling onthe hips, also can improve the fatigue on the things and waist. It canbe put on the chairs, sofas, upper floor etc., is the first choice inoffice, home, drving or in travel.



MJ-6190 坐垫: 45X40X9cm



MJ-6167 健康坐垫: 39.5X39X5cm



# 零压力记忆棉床垫

ZERO-PRESSURE MEMORY FOAM MATTRESS



 SIZE
 SIZE (組合床墊)

 1800X2000X50MM
 1800X2000X(50+130)MM

 1500X2000X50MM
 1500X1900X(50+130)MM

 1200X1900X50MM
 1200X1900X(50+130)MM

 900X1900X50MM
 100X1900X(50+130)MM





优质的进口原料 high quality import raw material

先进的生产工艺 Advanced technology

内芯恒久不变形 non-deforming pillow core

记忆棉床垫是指采用记忆缩为材料的床垫,具有解压性、慢回弹、感温性、透气与抗菌防螨的特性,这种床垫可以吸收并分解人体的压力、根据人体温度变到不同的软硬点,准确塑造体型轮廓,带来无压力贴合能,同时给予身体有效的支撑,发展正证实能够有效缓解骨骼肌肉疼痛,辅助治疗颈椎及腰椎问题。减少打鼾、多翻身等失眠状况、延长淡层睡眠时间,改善睡眠质量。

Memory toam mattress is made from viscoelastic polyurethane toam, or low-resilience polyurethane toam with refliving-pressure properties, slow-resilience properties, temperature-sensitive properties and anti-mite properting. This kind of mattress can soften in reaction to body heat, allowing it to mold to a warm body in a few minutes and slowly returning to its original shape after a weight is removed. It can bring you a perfect supporting which may alleviate chronic muscle pain, helps to decrease the pain from cervical spondylosis and offers a better, deep nigh sleeping.







# 天然乳胶床垫

NATURAL LATEX MATTRESS

# 细节成就品质 Details define quality.

SIZE	SIZE
1800X2000X50MM	1800X2000X100MM
1500X2000X50MM	1500X2000X100MM
1200X2000X50MM	1800X2000X150MM
900X1900X50MM	1500X2000X150MM



天然乳胶材料 Natural latex material

先进的生产工艺 Advanced technology

欧洲质检标准 EU standard





乳胶床垫是把从橡胶树上采集来的橡胶树汁,通过精湛的技术工艺来结合现代化高科技设备和多种 专利技术来进行起模。 发抱、凝胶、硫化、水洗、干燥、成型和包装等工艺来生产。乳胶制作成的乳胶 床垫具有高弹性,可以清足不同体重人群的需要,其皮好的支撑力能够适应睡眠者的各种睡姿。别胶床 鼓娃触人体面积比普通床垫接触人体面积高出很多,能平均分散人体重量的承受力,具有矫正不良睡姿 功能,更有杀菌的功效、乳胶床垫的另一大特点是无端奇,无震动,有效提高睡眠质量,透气性较好!

Latex mattress is made from the juice of rubber tree and is produced by a series of advanced manufacturing process? like molding, foamling, curing, drying, shaping, packing etc... Latex mattress has faster recovery character, which meets all needs of different people. ?The contact area of latex mattress is much higher than normal mattress, so that it is better at spreading your weight, correcting your position and sterilizing, Latex mattress also has noiseless, non-vibrational and breathable properties which can provide better sleep.



# 记忆枕保养常识 Maintenance of common sense

枕芯使用1-3个月后要放在阴凉通风处自然通风,且不可放在阳光下暴晒。使用过程中一定不要被水浇湿,虽然记忆绵是吸湿的,但是吸湿后是甩不干的,只能风干。枕芯使用过程中忌长时间重压,有些人在不用的时候用重物一直压着,因为长时间一直被重压和可能造成无法回弹的情况。

Pillow core should be placed in cool ventilated area when it uses 1-3 months, and not exposure in the sun. Don't wet by water, it can't dry out as memoryfoam is moisture absorption. Avoid long time heavy pressed in the process of the use, some people like to press it in heavy when it not use but it may cause the memory foam not rebound.



# 舒适生活享受每一天

Enjoy comfortable life everyday.....



